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 5 میلیارد تومان اعتبار 
برای ادامه مرمت پل خاتون لازم است 

عصرآزادی / سرپرستی البرز: سرپرست 
و  گردش�گری  میراث فرهنگ�ی،  کل  اداره 
صنایع دس�تی البرز با اش�اره به ب�رآورد 5 
میلی�ارد تومانی برای مرم�ت پل خاتون از 
تلاش ب�رای جذب اعتب�ارات لازم و انعقاد 
قرارداد با پیمانکار برای مرمت این پل خبر 

داد. 
کل  اداره  روابط عموم��ی  گ��زارش  ب��ه 

میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی البرز، یحیی دارایی بیان کرد: ساخت سازه نگهبان پل 
تاریخی خاتون به اتمام رسیده و با توجه به اهمیت نبود فاصله زمانی برای مرمت پل، ادامه کار از 
لحاظ زمانی مهم است؛ زیرا اگر نتوانیم ادامه کار را اکنون انجام دهیم احتمال هوازدگی طاق های 
نیمه کاره و آسیب به بنا وجود دارد. سرپرست اداره کل میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی 
البرز با اشاره به اینکه به دلیل نبود اعتبارات لازم برای ادامه کار، مرمت این پل از زمان ریزش مدتی 
به تعویق افتاد، افزود: با عنایت به نیاز به انعقاد قرارداد مجدد با پیمانکار، هفته گذشته با مراجعه 
به وزارتخانه متبوع شرح وضعیت بحرانی پل توضیح داده شد.  او با بیان اینکه جلسه ای با حضور 
مدیران و کارشناس��ان وزارت متبوع و کارشناسان فنی اداره کل البرز برگزار شد، گفت: مقرر شد 
در طی همین ماه شرح خدمات باقی مانده برای مرمت پل آماده شود. به گفته سرپرست اداره کل 
میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی البرز با توجه به اینکه حداقل پنج میلیارد تومان برآورد 
هزینه مرمت این پل است، در تلاشیم از محل اعتبارات استانی و مساعدت ویژه مسئولان استان 
این مهم تحقق یابد؛ همچنین از اداره کل حفظ و احیاء تقاضا کردیم اعتبارات از سوی وزارتخانه 

برای مرمت این پل افزایش یابد تا قرارداد اولیه با پیمانکار منعقد شود.

مدیرکل بیمه سلامت استان کرمانشاه:

اعتبار 5۸۰ میلیون تومانی برای واریز به حساب بیماران 
صعب العلاج کرمانشاه تامین شد

کرمانش�اه:  سرپرس�تی   / عص�رآزادی 
مدیرکل بیمه س�لامت اس�تان کرمانش�اه 
گفت: بیمه س�لامت اس�تان بعد از ابلاغیه 
رییس جمه�ور مبنی بر تاس�یس صندوق 
بیماران صعب العلاج موفق شده تعدادی از 
ای�ن بیماران را ثبت نام کن�د و بزودی 5۸۰ 
میلیون تومان به حساب این بیماران واریز 

خواهد شد. 
»رضا تحولیان« افزود: از این پس تمام بیمارانی که به ۱۰۷ بیماری ذکر شده در سامانه شهروندی 
 ،sma، ms ،همچون س��رطان، اوتیس��م، پیوند کلیه و انواع پیوندها، پروانه ای، دیالیزی، هموفیل
پارکینسون و آلزایمر مبتلا هستند، زیرپوشش این صندوق قرار خواهند گرفت. وی اظهار داشت: 
هزینه های دارویی و دریافت خدمات درمانی برای بیماران صعب العلاج در مراکز دولتی ۱۰۰ درصد 
رایگان است و در مراکز خصوصی نیز تا ۹۰ درصد مشمول تعهد بیمه قرار خواهند گرفت. مدیرکل 
بیمه س��لامت استان کرمانش��اه اظهار کرد: در بیمه سلامت ایرانیان نیز تسهیلاتی برای پرداخت 
به این بیماران در قالب تس��هیلات قرض الحس��نه با سود چهار درصد در نظر گرفته شده که افراد 
متقاضی پس از مراجعه به معاونت درمان دانش��گاه یا بیمه س��لامت نسبت به تقاضای تسهیلات 
اقدام کنند. از جمعیت ۲ میلیون نفری استان نزدیک یک میلیون و ۲۵۰ هزار نفر زیرپوشش بیمه 
س��لامت هس��تند که از این تعداد ۵۱۶ هزار نفر زیر پوش��ش بیمه روستایی و عشایر است که به 
صورت نظام ارجاع از خدمات درمانی بیمه سلامت بهره مند می شوند. هم اکنون ۲ هزار و ۳۱۸ نفر 
از بیماران خاص و صعب العلاج استان کرمانشاه زیرپوشش بیمه سلامت هستند. تسهیلات و کمک 
هزینه های درمانی صندوق بیماران صعب العلاج و خاص ۱۰۰ درصد بلاعوض است و از افراد بیمه 
ش��ده که دارای بیماری خاص هستند می توانند به منظور نشان دار شدن پرونده الکترونیکی به 
س��امانه بیماران خاص به پزشک خود مراجعه کنند. بیمه سلامت استان کرمانشاه اکنون با ۱۸۷ 
پزشک ارجاع برای افراد زیرپوشش صندوق روستایی و عشایر و ۱۷۶ پزشک شهری برای اجرای 

طرح نظام پزشک خانواده قرارداد همکاری دارد.

آزمایش صحت عملکرد شیرهای اطمینان فشار خط مرکز 
انتقال نفت شاهرود

عصرآزادی / سرپرس�تی ش�اهرود- زهرا میرزایی:کالیبراسیون ش�یرهای اطمینان 
فشار خط )p.s.v( مرکز انتقال نفت شهید سربرزگر شاهرود توسط کارکنان ابزار دقیق 

شرکت خطوط لوله  و مخابرات نفت منطقه شمال شرق انجام شد.
رییس واحد نگهداری و تعمیرات ابزار دقیق و کنترل این منطقه با اعلام خبر بالا به خبرنگار ما 
گفت: این روتین سالیانه با هدف افزایش ایمنی و پایداری انتقال فرآورده های نفتی انجام می گردد. 
علیرضا فلاحتی نژاد افزود: با انجام این عملیات صحت عملکرد این رلیف ولوها  چندین بار آزمایش 
شده و از بروز خطراتی مانند پارگی خط جلوگیری می کند. وی ادامه داد: اگر این p.s.v ها درست 
عمل نکنند، با کوچکترین اشتباه بهره بردار فشار خط بالا رفته و به پارگی خط از ضعیفترین نقطه 
لوله منجر خواهد ش��د. رییس واحد نگهداری و تعمیرات ابزار دقیق و کنترل منطقه شمال شرق 
با اشاره به همکاری واحدهای مکانیک و ترابری منطقه برای انجام این عملیات خاطر نشان کرد: 
همکاران ما در روتین های سالیانه، این شیرهای اطمینان را باز، بازدید، تست و تنظیم نموده و در 
نهایت با تعمیر یا تعویض قطعات معیوب، مجددا شیرهای اطمینان را بسته و خط را در بالاترین 
سطح اطمینان به  بهره برداران تحویل می دهند. شایان ذکر است: شرکت خطوط لوله و مخابرات 
نفت منطقه شمال ش��رق وظیفه سوخت رس��انی به پنج استان خراسان شمالی، رضوی و جنوبی، 
س��منان و بخشی از گلستان و نیروگاه های شهید باکری سمنان، شهید بسطامی شاهرود و خیام 

نیشابور را بر عهد دارد.

آماده باش تمام اکیپ های شرکت توزیع نیروی برق 
گلستان برای شرایط جوی هفته جاری در استان

عصرآزادی / سرپرستی گرگان- لقمان میرزاعلی: مدیرعامل شرکت توزیع نیروی برق 
گلس�تان گفت :تمامی اکیپ های شرکت توزیع نیروی برق گلستان با تمام توان، آماده 

ارائه خدمات به شهروندان در شرایط جوی هفته جاری هستند.
به گزارش روابط عمومی شرکت توزیع نیروی برق گلستان، سید احمد موسوی  گفت: با توجه به 
هشدار اداره هواشناسی استان تمام اکیپ های عملیاتی این شرکت جهت گذر از سرمای پیش رو 
،به صورت شبانه روزی جهت خدمت رسانی به مردم در آمادگی کامل قرار دارند. وی افزود:حفظ 
آس��ایش و آرامش مشترکان و اطمینان از پایداری شبکه به منظور جلوگیری از بروز کوچکترین 
وقفه در این روزها برای ما اهمیت دارد چرا که مردم ما شایس��ته ارایه بهترین خدمات هس��تند. 
مدیرعامل شرکت توزیع نیروی برق استان نیز در پایان این بازدید ها ضمن اطلاع از روند آمادگی 
نیروها در ش��رایط موجود ؛ بر آمادگی کلیه نیروها در آماده س��ازی ش��رایط برای  گذر از سرمای 
۱۴۰۱ که از ماههای قبل ش��روع شده ، تاکید داش��ت. در حال حاضر تمامی خطوط برق استان 

گلستان پایدار می باشد.

توسعه شبکه آبرسانی مناطقی از شهر رشت به طول بیش 
از 3.5 کیلومتر

عصرآزادی / سرپرستی گیلان:  معاون بهره برداری و توسعه آب شرکت آبفای گیلان 
از اجرای عملیات اصلاح و توسعه شبکه توزیع آب شرب مناطقی از شهر رشت با هدف 
بهره مندی تعدادی از خانوارهای مناطق حاش�یه نشین شهر رشت از آب شرب سالم و 

بهداشتی خبر داد.
به گزارش دفتر روابط عمومی و آموزش همگانی ش��رکت آب و فاضلاب گیلان؛ مازیار غلام پور 
گفت: عملیات توسعه شبکه آبرسانی در شهر رشت به طول ۳ کیلومتر و ۶۱۳ متر لوله گذاری با 
هزینه ای بالغ بر ۱۳ میلیارد و ۵۰۰ میلیون ریال در محله های فخب، ولکس، بلوار شهید افتخاری 
و جاده سنگر اجرا شد. وی افزود: با اجرای این عملیات ۲۷۰ خانوار ساکن مناطق حاشیه ای شهر 
رشت از آب شرب بهداشتی برخوردار شدند.  غلام پور تصریح کرد : طبق برنامه ریزی انجام شده تا 
پایان سال جاری ۵ کیلومتر دیگر توسعه شبکه توزیع آب شرب در مناطق فاقد شبکه شهر رشت 

اجرا و ۳۴۰ خانوار جدید از آب شرب بهداشتی بهرمند خواهند شد.
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عص�رآزادی/ س�رویس شهرس�تانها: رئیس 
سازمان جهادکشاورزی آذربایجان شرقی گفت: 
نمایشگاه جامع کشاورزی ایران فرصت مناسبی 
است تا فعالان عرضه کشاورزی، بهره برداران و 
کشاورزان نیازهای خود را عرضه کرده و شرکت 
ه�ای دانش بنیان و عرض�ه کنندگان خدمات و 
نه�اده های کش�اورزی نیز بازار مناس�بی برای 

خود فراهم کنند.
اکبر فتحی همزمان با گش��ایش نمایش��گاه جامع 
کش��اورزی ایران در نمایش��گاه بین المللی تهران در 
گفتگو با خبرن��گاران افزود: در حوزه نمایش��گاه ها، 
علوم کش��اورزی نیز مانند س��ایر علوم در حال تغییر 
و پیشرفت است و مراکز علمی و تحقیقاتی در بخش 
های مختلف کشاورزی تلاش می کنند تا یافته های 

جدید خود را به بازار معرفی کنند.
وی نمایشگاه را بستر مناسبی است برای در معرض 
نمایش قرار دادن یافته و تحقیقات جدید دانس��ت و 
ادام��ه داد: کش��اورزان، فعالان، بهره ب��رداران بخش 
کشاورزی و کس��انی که به بخش کشاورزی خدمات 
م��ی دهند، می توانند با حضور در نمایش��گاه از این 
پیش��رفت ها آگاهی یابند و کشاورزان نیز به واسطه 
حضور در نمایش��گاه اندوخته جدیدی خواهند یافت 
و در م��زارع و واحده��ای تولیدی خ��ود کار خواهند 

بست.
رئیس سازمان جهاد کش��اورزی آذربایجان شرقی 
اضافه کرد: نمایش��گاه فرصت مناس��بی برای عرضه 
توانمندی های بخش کشاورزی هر استان، شهرستانها  

و محصولات ش��اخص است چرا که در نمایشگاه این 
فرصت مهیاس��ت که محصولات شاخص و توانمندی 
ه��ای بخش های مختل��ف زراع��ت، باغبانی، صنایع 
تبدیلی، زراعت، دام و طیور، ش��یلات، زنبورعس��ل، 
گلخانه، ماشین آلات کش��اوزی، کودها و نهاده های 
کش��اورزی، خدمات دهنده های سیستم های نوین 

آبیاری و خدمات کشاورزی بشناسانند.
فتحی با اش��اره به اینکه نمایشگاه جامع کشاورزی 
همچنین فرصت مناس��بی برای عرض��ه کنندگان و 
تامین کنندگان کودها و نهاده های کش��اورزی است 
بیان کرد: بازدیدی که کش��اورزان از نمایشگاه انجام 
می دهن��د بازار مناس��بی را برای عرض��ه کنندگان 

کالا و خدم��ات کش��اورزی مهیا می کن��د تا بتوانند 
مش��تریان خود را شناس��انده و ب��ازار جدیدی برای 
محصولات خود پیدا کنند. وی با اش��اره به رس��الت 
وزارت جهادکش��اورزی برای مکانی��زه کردن فعالیت 
های کشاورزی اظهار کرد: این نمایشگاه ها موقعیت 
مناس��بی هس��تند تا بتوانی��م واحده��ای مکانیزه را 
معرف��ی کنیم و کش��اورزان نیز می توانن��د با بازدید 
از این نمایش��گاهها الگوبرداری کرده و به این وسیله 
نمایش��گاهها نقش موثری در تس��ریع مکانیزاسیون 
در بخش کش��اورزی ایفا می کنند. رئیس س��ازمان 
جهادکشاورزی آذربایجان شرقی تاکید کرد: با توجه 
اینک��ه مقام معظ��م رهبری در پیام خ��ود در ابتدای 
س��ال جاری به حوزه دانش بنیانی بخش کش��اورزی 
به  صورت ویژه اش��اره کردند، این نمایشگاه هم برای 
ش��رکت های دانش بنیان فرصت مناس��بی است که 
توانمندی های خود را عرضه کنند و هم برای بخش 
کش��اوزی یک موقعیت مناسب اس��ت که نیازمندی 
های فناورانه خود را عرضه کند و ش��رکتهای دانش 
بنیان با حضور در این نمایشگاه بتواند نیازهای بخش 
کشاورزی را شناسایی کند و برای رفع آن وارد عمل 
ش��وند. فتحی در پایان س��خنان خود یادآور ش��د: با 
توجه به نوپا بودن شرکت های دانش بنیان در حوزه 
کش��اورزی این یک فرصت مناسب برای این شرکت 
هاست که از بین بازدیدکنندگان بتوانند بازار مصرف 
خود را در این نمایش��گاه ها پی��دا کنند و امیدواریم 
نمایش��گاه امسال بتواند به تمام نیازهای کشاورزان و 

فعالان این عرصه پاسخ مناسبی بدهد.

ریی�س کمیس�یون برنام�ه و بودجه ش�ورای 
اس�لامی ش�هر تبریز با بیان اینکه ش�هرداری 
از آغ�از س�ال جاری تا پایان آذر ح�دود ۶ هزار 
میلیارد توماندرآمد کس�ب ک�رده که رقم قابل 
توجهی اس�ت، گفت: تحقق بودجه امس�ال در 
شهرداری مطلوب و قابل قبول بوده و شهرداری 
برای سال بعد نیز باید آماده خدمات بیشتر و با 

کیفیت بهتر باشیم.
به گ��زارش ایرنا، علی نوای باغبان، در جلس��ه هم 
اندیش��ی و همفکری مدیران ش��هرداری ب��ا اعضای 
شورای اس��لامی این ش��هر در آمفی تئاتر شهرداری 
ب��ا بیان اینکه انتظار از ش��هردار تبری��ز و مدیران در 
خصوص بودجه س��ال آینده زیاد است، افزود: سه ماه 
پیش سیاس��ت های کلی شورای ش��هر به شهرداری 
ارس��ال شده اس��ت و انتظار می رود ش��هرداری این 

چهارچوب را رعایت کند.
وی ب��ا اش��اره ب��ه بده��ی  و معوق��ات در مناطق و 
سازمان های شهرداری، اظهار داشت: پرداخت بدهی و 
تعهدات باید در اولویت س��ال آینده باشد و در بودجه 
اعمال ش��ود چراکه پرداخت بدهی ه��ا باعث افزایش 
رضایت ش��هروندی و کاهش دعاوی شهرداری و عدم 
پرداخت به موقع موجب خدش��ه دار شدن اعتماد به 

شهرداری می شود.
شهردار تبریز هم با اشاره به برگزاری جلسات منظم 
و مکرر در خصوص بودجه س��ال ۱۴۰۲، گفت: لایحه 
بودجه سال آینده در کمترین زمان ممکن به شورای 

اسلامی شهر ارایه می شود.
یعقوب هوش��یار، افزود: بودجه س��ال آینده در سه 
س��طح ش��امل نواحی محوری با هدف تمرکز بر رفع 
مش��کلات محلات، منطقه محوری برای اجرای طرح 
های مسیرگشایی و افزایش سرانه های شهری و پروژه 
محوری برای رفع مشکلات مربوط به برخی پروژه های 

با اهمیت شهری تدوین می شود.
وی ب��ا بیان اینکه تمرکز کاری مدیریت ش��هری بر 
۱۴ محور اعلام ش��ده اس��ت، اظهار داشت: نقشه راه 
مدیریت ش��هری بر اس��اس برنامه  مدونی بوده که به 
شورای اس��لامی ارائه ش��ده و بر اولویت های اساسی 
ش��هر با تکیه بر توان و ظرفیت مجموعه ش��هرداری 

تبریز تاکید شده است.
هوش��یار، ادامه داد: احصای نظرات و هم اندیش��ی 
با اعضای شورای اسلامی ش��هر از برنامه های اساسی 
مدیریت ش��هری اس��ت تا از آن ه��ا در تدوین لایحه 

بودجه سال آینده استفاده شود.

اس�تاندار  امنیت�ی  و  سیاس�ی  مع�اون 
آذربایجان ش�رقی ب�ا اب�راز نگران�ی از روند رو 
به رش�د بی میلی زوج ها به فرزن�دآوری، گفت: 
فرهنگ�ی،  اجتماع�ی،  گوناگ�ون  آس�یب های 
امنیتی و روح�ی و روانی کاهش موالید باید در 

جامعه تبیین و تشریح شود.
»تراب محمدی« در نشست شورای عالی سالمندان 
اس��تان بر لزوم تبیین و پیگیری مصوبات این ش��ورا 
توسط دس��تگاه های مس��ئول و تس��ریع در اجرایی 
شدن برنامه های س��اماندهی امور سالمندان تاکید و 
با انتقاد از عملی نش��دن مصوبات و دس��تور جلسات 
قبل��ی، اضافه کرد: خروجی جلس��ه ها به خصوص در 
حوزه مناسب س��ازی و پدیده س��المندی مهم بوده و 
لازم است از حالت تشریفاتی و کلی گویی خارج شود 

تا به نتیجه مطلوب و موثر دست یابیم.
وی افزود: در همین راستا پیش نویس برش استانی 
سند ملی سالمندان که توسط دبیرخانه شورا تنظیم 

ش��ده بود، به دس��تگاه های اجرایی و مسئول ارسال 
ش��ده و پس از تایید استانداری و تصویب در شورای 
سالمندان، جهت اجرا به کلیه ارگان های ذیربط ابلاغ 

خواهد شد.
»محمدی« به روند افزایش جمعیت سالمندان در 
کشور و آذربایجان شرقی طی سال های آینده اشاره کرد 
و یادآور شد: بهره گیری از ظرفیت موجود دستگاه ها 
و قابلیت های س��من های فعال در بحث س��المندان، 
در حفظ تعالی و جوانی رش��د جمعیت استان الزامی 
اس��ت. وی با بیان اینکه در آذربایجان شرقی پایبندی 
و اقن��اع اخلاقی و ش��رعی خانواده ها جهت نگهداری 
س��المندان در منازل ارزش��مند بوده و لازم اس��ت با 
نهادینه ک��ردن این امر، س��المندانی که فردی برای 
حمایت و رس��یدگی ندارند در مراکز نگهداری شوند، 
تکری��م و احترام والدین توس��ط فرزن��دان در دوران 
س��المندی، توانمندسازی س��المندان، مناسب سازی 
محی��ط ش��هرها و روس��تاها با هماهنگ��ی و نظارت 
فرمانداری ها و دهیاری ها و نقش اثربخش رسانه ها و 
مجموعه مراکز فرهنگی و اجتماعی را از اهم مواردی 
برشمرد که در کاهش آسیب های ناشی از سالمندی 
استان موثر می باشد. »محمدی« دغدغه های مربوط 
به جوانی و حمایت از خانواده و تشویق به فرزندآوری 
را از جمله مس��ایل مهم دانس��ت که به تناس��ب در 
فعالیت دس��تگاه ها باید مدنظر ق��رار بگیرد و تبیین 
آس��یب های ناش��ی از کاهش موالید به شکل جدی، 

مستمر و فراگیر پیگیری شود.

 شهرداری تبریز ۶ هزار میلیارد تومان
 درآمد کسب کرد

معاون استاندار آذربایجان شرقی: 

آسیب های کاهش موالید در جامعه تبیین شود

اس�تاندار آذربایجان ش�رقی، حل مش�کلات مناطق محروم و 
کم برخوردار را از اولویت های دولت سیزدهم عنوان کرد و گفت: 
عزم دولت مردمی برای رفع این مش�کلات ش�عار نیست بلکه به 
عنوان رسالت باید به تار و پود مدیران استان راه یابد و عملیاتی 

شود.
به گزارش ایرنا »عابدین خرم« روز سه ش��نبه در نشست شورای اداری 
آذربایجان ش��رقی که در شهرستان هوراند برگزار ش��د، افزود: معتقدیم 
اگ��ر مناطق محروم از آبادانی و عمران لازم برخوردار ش��ود، بخش��ی از 
مش��کلات ش��هری ما نیز رفع می ش��ود زیرا مردم ای��ن مناطق در عین 
برخ��ورداری از صدق و صفا برای تامین نیازهای مردم ش��هرهای دیگر 

می کوشند.
»خ��رم« اظهار داش��ت: این مناطق نیازمند توجه هس��تند و اگر تا به  
هم کمتر مورد توجه قرار گرفته است، باید از این به بعد توجه ها بیشتر 
ش��ود زیرا اگ��ر نظام در این مناطق س��رمایه گذاری کند، بهره وری چند 

برابر خواهد شد.
وی بیان کرد: آس��فالت، تعریض جاده ها و ح��ذف نقاط حادثه خیز از 
جمله نیازهای جدی شهرس��تان هوراند است که اداره کل راهداری باید 
در این موارد وارد عمل ش��ود و ما نیز آماده کمک به آن هس��تیم و آنها 

در اولویت قرار می دهیم.
اس��تاندار آذربایجان ش��رقی تاکید کرد: س��ال آینده جاده های هوراند 
باید از وضعیت مناس��بی برخوردار باشداستاندار آذربایجان شرقی درباره 

وضعیت س��د عمارت نیز اضافه کرد: سه چهار س��د همانند این سد در 
سطح استان داریم که سرمایه گذاری و زمین آن در استان ما اما آب آنها 

برای استان های دیگر است.
وی ادامه داد: حقابه ما از این سدها حتما تامین می شود و من شخصا 
تاکن��ون چند نوبت از وزیر نی��رو و معاونان وی نیز این موضوع را پیگیر 
بوده ام که در نتیجه آن اختصاص حق آبه س��د عمارت برای آب ش��رب 

روستاهای هوراند به تازگی از سوی وزیر ابلاغ شده است.
»خرم« اضافه کرد: س��د چهار میلیون مترمکعبی علی آباد را نیز برای 

حل مشکل آب شرب روستاهای شهرستان احداث می کنیم.
وی همچنین با اش��اره ب��ه نیمه کاره بودن مجتمع اداری شهرس��تان 
هوراند به رغم گذش��ت بیش از پنج س��ال از آغاز آن، دس��تور داد ۱۰ 

میلیارد تومان برای تکمیل آن اختصاص یابد.
اس��تاندار آذربایجان شرقی همچنین دستور تخصیص یک ونیم میلیارد 
تومان برای تجهیز دکل های صدا و س��یما ب��رای برخورداری مردم این 

شهرستان از برنامه های تلویزیونی را صادر کرد.
»خ��رم« ادام��ه داد: در حالت کلی شهرس��تان هایی ک��ه بعدها ارتقا 
یافته اند، مشکلات اساسی در بخش زیرساخت ها دارند که رفع آنها پس 

از احصا باید از محل منابع سفر استانی رییس جمهور، پیگیری شود.
وی ادام��ه داد: اداره کل فرهنگ و ارش��اد اس��لامی نی��ز برای احداث 
مجتم��ع فرهنگی و هنری در این شهرس��تان اقدام کن��د و ما نیز آماده 

کمک به تحقق این مهم هستیم.
استاندار آذربایجان ش��رقی افزود: توسعه بدون س��رمایه گذاری بخش 
خصوص��ی ناقص اس��ت و باید بس��تر را برای جذب س��رمایه گذاران در 

هوراند فراهم کرد.
وی اضاف��ه ک��رد: گردش��گری از ظرفیت های اصلی هوراند اس��ت که 

می تواند مشکلات آن در حوزه زیرساخت و اشتغال را حل کند.
وی با اش��اره به امکان توسعه ۵۰۰ هکتاری تولید »سماخ« در هوراند 
اعلام ک��رد: برای احداث پل معلق نیز ۱۰ هکت��ار زمین لازم اختصاص 

یافته است.
اس��تاندار آذربایجان ش��رقی گفت: معدن نیز از دیگر ظرفیت هاست و 
مناب��ع طبیعی ب��رای واگذاری ۸۰۰ هکتار از اراضی شهرس��تان در این 

ارتباط اعلام آمادگی کرده است.

استاندارآذربایجانشرقی:

حلمشکلاتمناطقمحروماولویتدولتسیزدهماست

عصرآزادی / سرپرس�تی سنندج: : به مناسبت 
می�لاد خجس�ته حض�رت فاطم�ه زه�را)س( و 
گرامیداش�ت مقام شامخ مادر، جمعه 23 دی ماه 
1401 س�اعت 15:30 اکران فیلم در س�ینماهای 
حوزه هنری استان کردستان رایگان خواهد بود.

حیدرمرادی مدیرامور س��ینمایی ح��وزه هنری با 
گرامیداشت فرخنده میلاد حضرت فاطمه زهرا)س( 
و مق��ام زن در گفتگویی خب��ری گفت: حوزه هنری 
اس��تان کردس��تان در راس��تای این روز مبارک که 
فرصتی اس��ت برای گرامیداشت و ارج نهادن به مقام 
ش��امخ مادر با هم��کاری دفتر اموربان��وان و خانواده 
استانداری کردستان حمعه 23 دی ماه ۱4۰۱ خانواده 
های کردس��تانی می توانند ساعت ۱۵:3۰ فیلم های 
در حال اکران در پردیس س��ینمایی بهمن سنندج، 
پردیس س��ینمایی آزادی بیجار و پردیس سینمایی 
مهرس��قز را به صورت رایگان به تماشا بنشینند. وی 

در این زمینه افزود: خوش��بختانه هم اکنون اس��تان 
کردس��تان با دارا بودن ۱3 س��الن سینمایی فعال از 
اس��تان های مطلوب از نظر سرانه صندلی محسوب 
می گردد و به طور متوس��ط روزانه 9 فیلم در سانس 
ه��ای مختل��ف در این س��ینماها اکران م��ی گردد. 
مرادی ضمن تأکید بر سیاست حوزه هنری در ایجاد 
بس��تر لازم حضور خانواده ها در سینما گفت: اکران 
فیل��م های روز با توجه به س��لیقه مخاطبین با بهره 
مندی از سیس��تم های پیش��رفته صوت و تصویر و 
فضاهای جنبی همس��و با فرهنگ  ایرانی  اس��لامی 
س��بب گردیده تا مجموعه س��ینمایی کردس��تان به 
عنوان ۵ اس��تان برتر از نظر استقبال مخاطبین  در 
سطح کشور مطرح گردد. مدیر امور سینمایی حوزه 
هنری اس��تان کردستان تصریح کرد: در کنار به روز 
رس��انی امکانات موجود توجه به نگهداری و مراقبت 
از این زیر س��اخت های فرهنگ��ی وهنری در جهت 

اس��تفاده بهینه از امکانات هم��واره مورد توجه بوده 
است و در س��ایه توجه مسئولین اس��تانی  و رئیس 
حوزه هنری کردستان و مدیران مؤسسه بهمن سبز 
ش��اهد اتفاقات بس��یار مهمی در سطح پردیس های 

سینمایی استان بوده ایم.
اک�ران نی�م به�اء فیلم ه�ای س�ینما در روز 

پنجشنبه 22 دی 
وی ادامه داد: در همین راس��تا و براساس موافقت 
رئیس حوزه هنری استان و مدیرعامل مؤسسه بهمن 
سبز پنجشنبه 22 دی ماه علاقه مندان به هنر هفتم 
م��ی توانند س��اعت۱۵:3۰ و  ۱7:3۰ به صورت نیم 
بهاء به همراه خانواده فیلم های مورد علاقه خود در 
س��الن های س��ینمایی حوزه هنری در سطح استان 
رابه تماش��ا بنشینند. مرادی س��ینما را از مهمترین 
مؤلفه های تقویت فرهنگ وهنر عنوان کرد و گفت: 
حضور به همراه خانواده ضمن تحکیم بنیان خانواده 

زمین��ه ایج��اد اوقات خ��وش و به ی��اد ماندنی برای 
اعضای خانواده خواهد بود.

بهمناسبتروزمادر:

اکرانرایگانفیلمدرسینماهایکردستان

نمایشگاهها نقش موثری در تسریع مکانیزاسیون بخش کشاورزی دارند
اکبرفتحیدربازدیدازنمایشگاهجامعکشاورزیایران:


